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Poprední vedci, ktorí hľadali dôkazy o existencii antihmoty vo vesmíre, nedávno oznámili, že narazili
na predtým neznámu „neviditeľnú formu života“ tu na Zemi, ktorá je dosť možné, že špehuje nás
všetkých! Môže to byť dôkaz,  ktorý potrebujeme, aby sme potvrdili,  že nie sme sami a že nás
navštevujú mimozemské bytosti?

Energetická korporácia Thunder Energies, ktorá sa zaoberá aj vývojom optiky a jadrovou fyzikou
tvrdí, že objavila „neviditeľné entity“ žijúce v zemskej atmosfére a dohliadajúce na nás všetkých!

Dr. Ruggero Maria Santilli, taliansko-americký jadrový fyzik vyštudovaný na Harvarde, je muž, ktorý
riadi korporáciu.

Ruggiero Santilli je v skutočnosti mnohými vedcami odmietaný ako „vedec z periférie“. Odmietnutie
jeho výskumu „oficiálnymi vedcami“ zas označil za agóniu dogmatikov v snahe zastaviť „novú vedu“,
ktorá často odporuje zavedeným predstavám, ako napríklad Einsteinovej teórii relativity – žiaľ, ľudia
na našej planéte majú príliš vymytý mozog na to, aby sme dokázali pochopiť, že toho môže byť viac,
ako sa na prvý pohľad zdá a „čo sa v skutočnosti deje“!

Jadrový fyzik hovorí, že objav bol „náhodný“ s teleskopom Santilli, ktorý navrhol, aby sa pokúsil
odhaliť  dôkazy  o  teoretických  antihmotových  galaxiách,  antihmotovom  kozmickom  žiarení  a
antihmotových asteroidoch.

Výskumný tím sa obáva, že predtým neznáme formy života môžu tajne monitorovať Zem kvôli tomu,
kde sa našli.  Santilli  používa konkávnu šošovku,  ktorá je  vlastne opakom konvexných šošoviek
štandardných ďalekohľadov.  Jeho teleskop je  stále  chránený ochrannou známkou a  čaká sa  na
patentovanie, ale pán Santilli je presvedčený, že objavil formu života, ktorú nemožno vidieť voľným
okom – ale žiaľ, nie je prekvapením, že Santilli dostal veľa negatívnych ohlasov z mainstreamových
médií..
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Santilli: „Toto je vzrušujúci objav. Nevieme, čo sú tieto entity, sú úplne neviditeľné pre naše oči, naše
ďalekohľady alebo tradičné Galileovské teleskopy, ale tieto objekty sú úplne viditeľné v kamerách
pripojených k nášmu ďalekohľadu Santilli.

Od úsvitu našej civilizácie, až do času tejto mimoriadnej informácie, sme my ľudia verili, že všetko,
čo existuje tam hore, je len to, čo môžeme vidieť našimi očami a našimi optickými prístrojmi.

Teraz sa všetko zmenilo, pretože sme objavili prítomnosť entít, ktoré existujú v našom pozemskom
prostredí – sú neviditeľné pre naše oči a optické prístroje, ale úplne viditeľné s novými prístrojmi, čo
značne rozširuje naše chápanie vnímaného vesmíru s ďalekosiahlym dosahom a možnosti budúceho
vývoja a objavov, ktoré sú v súčasnosti možno mimo našej predstavivosti.“

Santilli tvrdí, že našiel „aspoň dva typy“ neviditeľných pozemských bytostí (UIC), ktoré zanechávajú
tmavý obraz na svetlom pozadí z digitálneho fotoaparátu pripojeného k ďalekohľadu, a svetlé NSM,
ktoré robia opak.



Santilli tvrdí, že zistenia, publikované v štúdii s názvom „Evident Detection Through New Concave
Lens Telescopes of  Another  Invisible  Terrestrial  Entities  (ITE)“  v  American Journal  of  Modern
Physics, boli „nezávisle overené“ poprednými americkými astronómami.

„Otázku, čo sú tieto entity, by mala zodpovedať naša vláda, pretože sa zdá, že tieto entity vykonávajú
neoprávnené sledovanie dosť citlivých civilných, priemyselných a vojenských cieľov.“

Dr. George Gaines, prezident spoločnosti, tiež plne podporuje výskum.

„Uvedomili sme si, že realita je oveľa väčšia, ako sme si pôvodne mysleli. Môžeme vidieť veci, ktoré
nevidíme našimi očami ani štandardnými ďalekohľadmi. Teleskop Santilli nám umožňuje vidieť veci,
ktoré sme nikdy predtým nevideli.“

Spoločnosť zverejňuje tento dôležitý objav a má v úmysle pokúsiť sa zistiť, čo presne pozorovali
pomocou svojho nového teleskopu. Santilli povedal, že to „nemá nič spoločné so snahou zarobiť
peniaze. Ich cieľom je objaviť pravdu!

Bolo len otázkou času, kedy niekto nejakým spôsobom objaví spôsob, ako osvetliť to, čo sa deje nad
planétou Zem, a zdá sa, že toto by mohol byť začiatok niečoho veľkého!“
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